

Jenis Akhbar : Utusan Malaysia

Tarikh : 14/05/2019

Edisi / Muka Surat : Nasional / 9

Tajuk : Utusan, ANGKASA rai anak-anak yatim

UTUSAN MALAYSIA • SELASA 14 MEI 2019

DALAM NEGERI 9

Utusan, Angkasa rai anak-anak yatim

Oleh HAWA ALI dan
ANIS NABILA KHIDIR

pengarang@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 13 MEI

KUMPULAN Utusan dan Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa) meneruskan tradisi tahunan bagi meraikan anak kurang bernasib baik di bulan Ramadan dengan penganjuran Majlis Meraikan Anak Yatim Kumpulan Utusan 2019.

Pada tahun ini, seramai 30 orang anak yatim daripada Pusat Jagaan Darul Sakinah Angkasa dan anak-anak yatim Kumpulan Utusan telah diraikan dalam majlis tersebut.

Presiden Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia (Angkasa), Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata, penganjuran majlis itu diharapkan memberi keberkatan dan keceriaan kepada anak-anak yang diraikan.

"Alhamdulillah tahun ini kita diberi kesempatan buat kali kelapan untuk meraikan anak-anak yatim ini. Saya juga ingin mengucapkan terima kasih ke-



ABDUL FATTAH ABDULLAH, (berdiri, lima dari kiri), Ahmad Fauzi Zahari (enam dari kiri) dan Zulkefli Hamzah (tiga dari kiri) bersama anak-anak yatim dalam majlis berbuka puasa di Kuala Lumpur, semalam. - UTUSAN/HAFIZ ABD. RAHMAN

pada Kumpulan Utusan yang sentiasa terbuka untuk bekerjasama dengan kita untuk meraikan anak-anak ini.

"Angkasa juga ingin mengucapkan terima kasih kepada Kumpulan Utusan yang sentiasa memberi sokongan kepada kami untuk memberi kefahaman ke-

pada orang ramai mengenai koperasi," katanya ketika berucap pada majlis tersebut di sini hari ini.

Yang turut hadir, Ahli Lembaga Pengarah Utusan Melayu (M) Bhd., Datuk Ahmad Fauzi Zahari dan Pengarang *Utusan Malaysia*, Datuk Zulkefli Hamzah.

Majlis tersebut turut mencipta

kelainan dengan menjemput dua artis tempatan untuk mengalunkan bacaan al-Quran dalam sesi tadarus iaitu pelakon drama *Nur* dan *Nur 2*, Atiq Azman serta pelakon popular tanah air, Johan As'ari.

Majlis amal itu juga turut menampilkan Awang De Clown yang akan bersama-sama meng-

gamatkan suasana meraikan anak-anak yatim juga tetamu yang hadir.

Antara penaja lain yang turut memberi sumbangan dalam majlis tersebut adalah Bank Simpanan Nasional (BSN), Yakult (M) Sdn. Bhd. dan CCM Pharmaceutical Sdn. Bhd.

Perpustakaan Koperasi
Malaysia ANGKASA